
P R O T O K O Ł Nr IX2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,

odbytej w dniu 28 kwietnia 2015r.
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

w godz. 13.00 do 14.45

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia VII. Sesji Rady Miejskiej
w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 14 radnych - nieobecna radna Elżbieta Stanek - co zostało
potwierdzone podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt porządku obrad Radni otrzymali w
materiałach sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku
sesji.
Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wniósł o uzupełnienie porządku obrad o dwie
dodatkowe uchwały;

1. w sprawie zmiany uchwały/64/2011 z dnia 3 czerwca 2011r. w sprawie
wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia dla
inkasentów za pobór podatków od osób fizycznych z tytułu łącznego
zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości , podatku rolnego oraz
podatku leśnego.

2. W sprawie zmiany uchwały XXXIX/316/2013 z dnia 19 czerwca 2013r w
sprawie poboru w drodze inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi



Porządek obrad wraz z dodatkowymi uchwałami został przegłosowany i przyjęty
jednomyślnie przez radnych 13 głosami.

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco :
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 stycznia 2015r.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
6. Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2014r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2014r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu

Śląskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 ul. Wojska Polskiego w Podzamcze,
Gmina Ogrodzieniec.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości
od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
pozyskanie terenów na cele publiczne.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości
od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z przeznaczeniem na
pozyskanie terenów na cele publiczne.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały/64/2011 z dnia 3 czerwca 2011r. w
sprawie wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia dla
inkasentów za pobór podatków od osób fizycznych z tytułu łącznego
zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz
podatku leśnego.

12. Podjęcie uchwały W sprawie zmiany uchwały XXXIX/316/2013 z dnia 19 czerwca
2013r w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ogrodzieniec na
2015.

14. Interpelacje i zapytania radnych.
15. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
16. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 stycznia 2015r.
Protokół Nr V/2015 z sesji z dnia 20 stycznia 2015r.zostały przyjęty przez radnych
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych.



Ad.4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

Na wniosek Burmistrza oraz Przewodniczącego Rady - sprawozdanie z działalności
Burmistrza przeniesione zostało na koniec sesji, jako kolejny punkt po interpelacjach
i zapytaniach radnych.

Ad.5
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2014r.

Księgowa Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu Pani Urszula Podsiadło przedstawiła
sprawozdanie finansowe Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za
2014r.
Sprawozdanie było przedmiotem obrad komisji i zostało pozytywnie zaopiniowane
stwierdził Przewodniczący Rady.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się”0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/ 63/2015 została przyjęta.

Ad.6
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2014r.

W trakcie sesji doszedł radny Wałek Grzegorz i od tej pory obecnych na sesji było
14radnych.

Księgowa Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu Pani Urszula
Podsiadło przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2014r.
Sprawozdanie było przedmiotem obrad komisji i zostało pozytywnie zaopiniowane
stwierdził Przewodniczący Rady.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_63_2015.pdf


Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” -1
Głosów „Wstrzymujących się”4
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/ 64/2015 została przyjęta.

Ad.7
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu
Śląskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem budowy
chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 ul. Wojska Polskiego w
Podzamcze, Gmina Ogrodzieniec

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały – zaznaczył, że sprawa
dotyczy korekty w uchwale dot. budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790
ul. Wojska Polskiego w Podzamczu. Gmina Ogrodzieniec udziela dofinansowania do
realizacji tego zadania, w poprzedniej uchwale ustalone było dofinansowanie w
wysokości 20%, ale doszły jeszcze koszty dokumentacji i kwota dofinansowania
zwiększyła się o 33 tyś zł.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/65 /2015 została przyjęta.

Ad.8
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na odpłatne nabycie
nieruchomości od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec z
przeznaczeniem na pozyskanie terenów na cele publiczne.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_64_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_65_2015.pdf


Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski poinformował – planujemy nabycie działek z
przeznaczeniem na pozyskanie terenów na cele publiczne - poszerzenie drogi i
pobocza dot. skrzyżowanie ul. Kościuszki i 1Maja w Ogrodzieńcu. Planujemy na ten
cel nabycie gruntu o powierzchni 407 m kw współwłasność Pani Teresy Adler i Pana
Ryszarda Ormana.

Kolejna uchwała dotyczy tej samej sprawy – pozyskanie terenów na poszerzenie
drogi i pobocza skrzyżowanie Kościuszki i 1 Maja w Ogrodzieńcu. Teren to druga
działka o powierzchni 691 m kw tych samych właścicieli

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/66/2015 została przyjęta.

Ad.9
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na odpłatne nabycie
nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec z
przeznaczeniem na pozyskanie terenów na cele publiczne.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” 14
Głosów „Przeciw” 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/67/2015 została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_66_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_67_2015.pdf


Ad.10
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały/64/2011 z dnia 3 czerwca 2011r. w
sprawie wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia dla
inkasentów za pobór podatków od osób fizycznych z tytułu łącznego
zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz
podatku leśnego.

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił - zmiana uchwały spowodowana jest tym
,że w naszej gminie inkasentami podatków sa sołtysi poszczególnych sołectw. W
związku wyborami Rad sołeckich sołtysów na nową kadencje, uaktualnić należy
wykaz sołtysów będących inkasentami podatków od osób fizycznych z tytułu
łącznego zobowiązania pieniężnego, podatku od nieruchomości, podatku rolnego
oraz podatku leśnego na terenie Gminy Ogrodzieniec
Pozostałe postanowienia uchwały nr X/64/2011 z dnia 3 czerwca 2011 r. w sprawie
wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia dla inkasentów za
pobór podatków od osób fizycznych z tytułu łącznego zobowiązania pieniężnego,
podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego nie ulegają
zmianie.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.

Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” 14
Głosów „Przeciw” 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/68/2015 została przyjęta.

Ad.11
Podjęcie uchwały W sprawie zmiany uchwały XXXIX/316/2013 z dnia 19 czerwca
2013r w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił - W związku wyborami Rad sołeckich
sołtysów na nową kadencje, uaktualnić należy wykaz sołtysów, którzy są
jednocześnie inkasentami opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_68_2015.pdf


Pozostałe postanowienia uchwały nr XXXIX/316/2013 z dnia 19 czerwca 2013 r. w
sprawie poboru w drodze inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
nie ulegają zmianie.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” - 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/ 69/2015 została przyjęta.

Ad.12
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ogrodzieniec
na 2015.

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła projekt uchwały. Szczegóły patrz jak
projekt uchwały załączony do protokołu.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” - 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr IX/70 /2015 została przyjęta.

Ad.13
Interpelacje i zapytania radnych.

Radna Grażyna Gołuchowska - Mieszkańcy Podzamcza proszą o naprawę i
wyremontowanie chodnika na ul. Wojska Polskiego, na niektórych odcinkach są
wgłębienia i rozsypująca się kostka. Prosimy też o wymianę rozsypujących się
krawężników na niektórych odcinkach chodnika. mieszkańcy proszą o pomalowanie

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_69_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_ix_70_2015.pdf


skorodowanej barierki przy mostku na ul. Woj. Polskiego i oczyszczenie terenu wokół
mostu.

Radna Wioletta Baran - W imieniu mieszkańców Mokrusa zwracam się z prośbą o
pomoc w oczyszczeniu stawu znajdującego się w Mokrusie przy ul. Leśnej.
Proszę o skierowanie sprzętu mechanicznego w postaci koparki, ciągnika z
przyczepą. Mieszkańcy Mokrusa włączą się w pomoc wykonywania prac przy
porządkowaniu stawu.

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Dworek w Gieble – ściany zewnętrzne są w złym
stanie technicznym(pęknięcia i odpadające fragmenty tynku). Po raz kolejny
wnioskuję o remont ścian zewnętrznych dworku – jest to gminny zabytek.

Radna Elżbieta Stanek - Mieszkańcy Kiełkowic proszą o zamontowanie dwóch ławek
na placu zabaw przy skrzyżowaniu ulicy Turystycznej z Wilczą. Pragniemy
zaznaczyć, iż z tego placu zabaw korzysta bardzo dużo dzieci miejscowych jak i
gości przebywających na naszym terenie. Prosimy również o zadaszenie przed
słońcem, gdyż plac jest bez drzewostanu, na tyle dużego, aby dawał cień opiekunom
i dzieciom.

Radna Beata Stypa-Rus - Powstał piękny plac zabaw koło MGOK w Ogrodzieńcu za
co bardzo dziękują opiekunowie oraz rodzice dzieci. Aby plac zabaw cieszył się
dobrym stanem jak najdłużej, jest prośba o zabezpieczenie go przed aktami
wandalizmu. Najpewniejszym i sprawnym zabezpieczeniem byłby monitoring na
budynku MGOK-u. Kamery umieszczone na budynku obejmowałyby nie tylko plac
zabaw, ale także znaczną część skweru za Domem Kultury, na którym również dzieją
się akty wandalizmu.

Radna Wanda Bednarz - Na prośbę mieszkańców Ryczowa w dniu 25 kwietnia br.
odbyło się posiedzenie Rady Sołeckiej. Uchwałą Rady jest przeznaczenie działki
położonej w pobliżu szkoły na plac zabaw i siłownię na powietrzu. Mieszkańcy proszą
o przychylność Burmistrza do tej sprawy.
W imieniu młodzieży zwracam się o przeznaczenie pomieszczenia po byłym klubie,
który znajduje się w OSP Ryczów. Temat ten również był uchwalany na zebraniu
Rady Sołeckiej w dniu 25 kwietnia br. Klub ten umożliwiłby zatrzymanie młodzieży i
rozwijanie swoich zainteresowań. Proszę o odpowiedz pisemną . Dołączam protokoł
z posiedzenia Rady Sołeckiej .

Radny Patryk Szczygieł zwrócił się z apel, aby głosować na konkurs internetowy
ogłoszony przez firmę Nivea pn. „Nasze podwórko”, w którym kilka zwycięskich gmin
nagrodzonych zostanie wybudowaniem za darmo nowego placu zabaw dla dzieci.
Niestety nasza gmina jest na końcu tej listy, jesteśmy za Porębą. Szkoda, że nasi
mieszkańcy nie zaangażowali się w tę społeczną akcję.



Radny Grzegorz Wałek - Proszę o wstawienie kosza na śmieci przy parkingu na
„wikaryjce”, jest to duży plac i nie ma gdzie wyrzucić śmieci.
Nie wszystkie pokrywy przy ul. Kościuszki są naprawione. Może w ramach gwarancji
udałoby się je naprawić.
Czy wiadomo coś w sprawie budowy boiska pełnowymiarowego, które miało powstać
w Ogrodzieńcu. Taki obiekt byłby potrzebny, żeby zaangażować młodzież do
uprawianiu sportu.
Jadąc do Gimnazjum po lewej stronie drogi widać zarośnięty park. Kto odpowiada za
to miejsce i czy może wykosić trawę i zarośla.

Radna Jolanta Ciołczyńska - Czy pan przewodniczący wysyła zaproszenia do
radnych powiatowych na sesje RM w Ogrodzieńcu. Jeżeli tak, to dlaczego nie
uczestniczą w posiedzeniach. W ubiegłej kadencji p. Karcz i p. Jaros byli na każdej
sesji.

Odpowiedź Przewodniczącego Rady – Zaproszenia na sesje są zawsze wysyłane do
radnych powiatowych. Można to sprawdzić w książce korespondencyjnej. Radni
powiatowi otrzymują zaproszenia na sesje zwyczajne, z wyjątkiem nadzwyczajnych.

Radna Małgorzata Janoska - Piękne place zabaw powstają, ale od razu dzieci i
młodzież pytają o skatepark. Może z nowych funduszy unijnych udałoby się pozyskać
środki finansowe na realizację. Młodzież jest bardzo nastawiona i naprawdę oczekują
tego miejsca.

Radny Podsiadło Zygmunt - Na jakim etapie jest opracowywane studium do zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Mieszkańcy i turyści pytają kiedy zostanie zlikwidowany parking motocykli na Placu
Jurajskim w Podzamczu.
Mieszkańcy i turyści proszą odbudować zabytkowe studnie w Podzamczu przy ul.
Krakowskiej i ul. Wojska Polskiego.
Mieszkańcy i turyści proszą aby z nowo wybudowanej z kostki ul. Zamkowej uczynić
piękny i nowoczesny pasaż pod nazwą „Krupówki Ogrodzieńca”.

Odpowiedzi Burmistrza:
Remont chodnika na ul. Wojska Polskiego w Podzamczu przekażę do Powiatowego
Zarządu Dróg, który zajmuje się bieżącym utrzymaniem tej drogi wojewódzkiej.

Cieszymy się z inicjatywy mieszkańców Mokrusa, którzy chcą się włączyć do
wspólnego posprzątania stawu.

W chwili obecnej trwają szerokie prace dotyczące sprzątania pozimowego, jesteśmy
w trakcie sprzątania ulic i pozimowego naprawiania dróg. Wspólnie z panem
sołtysem i panią radną ustalimy termin i zakres prac do wykonania.



Naprawa elewacji dworku w Gieble - będziemy się starać, aby w tym roku
wyremontować dworek na zewnątrz.

Z ustawieniem dwóch ławek na placu zabaw w Kiełkowicach nie będzie problemu.
Jeżeli chodzi o zamontowanie zadaszenia, muszę sprawdzić, czy urządzony ze
środków PROW plac zabaw może być rozbudowywany w kolejne urządzenia bez
utraty dofinansowania. Ponadto, jeżeli takie zadaszenie ma być konstrukcją stałą
musimy mieć stosowne pozwolenia na budowę i opracowaną dokumentację.

Budynek Domu Kultury jest przygotowany do zainstalowania systemu monitoringu.
Monitorowany plac zabaw i okolice budynku byłyby znacznie bezpieczniejsze.
Postaramy się o środki na realizację zadania, które w znacznym stopniu
ograniczyłoby akty wandalizmu w okolicach budynku i placu zabaw.

Uważam, że nowy plac zabaw w Ryczowie powinien być budowany na terenie placu
szkolnego, gdzie mógłby uzupełnić już istniejący plac zabaw. Z uwagi na to, że teren
jest ogrodzony i szkoła opiekuje się swoim terenem - mogłaby również opiekować się
nowymi urządzeniami, które służyć przecież będą uczniom tej miejscowości. Nowy
plac zabaw zlokalizowany kilkadziesiąt metrów dalej od istniejącego na terenie szkoły
nie jest najlepszym pomysłem. Może jednak przemyśleć jeszcze raz tą sprawę?
Budynek każdej OSP gmina przekazała zarządom OSP umową użyczenia. Jednostki
utrzymują budynki wraz z otoczeniem, płacą za media – energię, wodę. Jeżeli
jednostka urządzi klub dla młodzieży i będzie go utrzymywać nie widzę problemu.
Musi być jednak ktoś odpowiedzialny za lokal.

W pełni zgadzam się z radnym, który poruszył sprawę małego zaangażowania
mieszkańców do udziału internetowego głosowania na plac zabaw ogłoszony przez
firmę Nivea. Zgłosiliśmy się do udziału w konkursie, który polega na oddaniu głosu
przez internautów. Mała liczba głosów z naszej gminy, świadczy być może o tym, że
nie jesteśmy jeszcze gotowi na tego typu akcje. Może kolejnym razem będzie lepiej i
więcej osób się zaangażuje. Taka mobilizacja społeczna wpływa przecież korzystnie
na integrację środowiska.

Kosze na śmieci na parkingu przy ul. Kościuszki za kościołem zostaną ustawione.
Budowa boiska w Ogrodzieńcu – była taka inicjatywa, aby w Ogrodzieńcu powstało
boisko, aby na bazie istniejącego Orlika rozbudować kompleks sportowy. Boisko
miałoby powstać na placu po byłym przedszkolu. Ale obecnie prowadzone jest
postępowanie administracyjne, dotyczące jednej z działek, o którą upominają się
dawni właściciele ( w latach 70 działki te zostały uwłaszczone). Jeżeli wniosek byłych
właścicieli zostanie przez sąd oddalony, to w przyszłości zaplanujemy budowę
stadionu.

Grunty parku w Cementowni należą do Spółdzielni Mieszkaniowej Hutnik i
Spółdzielnia odpowiada za utrzymanie porządku na swoim terenie.



Jeżeli w nowym okresie programowania pojawią się środki unijne to będziemy się o
nie starć na budowę skateparku.

Obecnie pracujemy nad pierwszą wersją studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy przedstawioną przez projektanta. Po
naniesieniu korekty, dotyczących naszych uwag i wniosków plan zostanie
przeanalizowany z radnymi, a następnie podany do publicznej wiadomości. W końcu
roku planowana jest sesja, na której dokument zostanie przyjęty.

Parking dla motocykli na Placu Jurajskim powstał spontanicznie i nie był
zaplanowany. Formalnie nie ma tam żadnego parkingu. Jest to sprawa dla Policji.
Przy ul. Krakowskiej studnia jest na terenie prywatnym. Musimy sprawdzić, czy ona
się kwalifikuje jako zabytek.
Modernizacja ulicy Zamkowej jest już ukończona.
Pomysł z „krupówkami”to dobra inicjatywa.

Ad.4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

Ø Burmistrz pogratulował wybranym na nową kadencje sołtysom Gminy
Ogrodzieniec.

Ø odbył się cykl zebrań Wspólnot Mieszkaniowych - cel zatwierdzenie planów
finansowych oraz remontowych .

Ø 16-18 kwietnia na zaproszenie samorządu gminnego z Bogaca byliśmy
wspólnie z Radnymi Rady Miejskiej z wizytą w zaprzyjaźnionej Gminie Bogacs
na Węgrzech. Podczas wizyty mieliśmy okazje zapoznać się z życiem
tamtejszego samorządu, wzięliśmy udział w posiedzeniu Zarządu oraz
zwiedzili obiekty użyteczności publicznej.

Ø Odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Sawickiej w Ogrodzieńcu -
propozycja pozyskania terenów pod budowę drogi. W tej sprawie będzie
jeszcze kolejne spotkanie oraz czeka nas podział geodezyjny terenów
pozyskanych pod drogę.

Ø 21 kwietnia - regulacja stanu geodezyjno-prawnego w Żelazku. Grunty zajęte
pod drogi w Żelazku w centrum wsi tam gdzie zawracają autobusy, po części
ta działką jest prywatna, chcemy ten teren pozyskać, a w zamian dać
właścicielowi inny grunt.

Ø 23 kwietnia w Sądzie w Częstochowie - drugi termin sprawy dot. firmy
wykonawcy chodnika w Gieble Kolonii. Firma nie wywiązała się z umowy,



Gmina zmieniła wykonawcę i chodnik dokończono. Firma złożyła pozew do
Sądu sprawa jest w toku, został powołany biegły sadowy.

Ø Gmina ogłosiła przetargi na
1. Remont chodników w Ogrodzieńcu ul. Południowa oraz Plac Wolności do

Konopnickiej i od Południowej do Polnej i wzdłuż Domu Kultury. Firma Budrem
z Zawiercia wygrała przetarg. Na ulicy Nowy Świat również chcemy poprawić
istniejący tam chodnik.

2. Montaż placu koło Domu Kultury – chcemy wymienić podłoże i poprawić plac.
Zgodnie z planem jeszcze dwa place zabaw w Ogrodzieńcu będą
wyremontowane. Planujemy aby w ciągu dwóch lat wszystkie place w Gminie
wymienić.Ul. Spacerowa - montaż urządzeń to co tam było zniszczone zgnilo
było z drewna 8-10 lat uzytkowania i potrzeba wymienić będzie tam nowy plac
zabaw oraz silownia na świezym powietrzu. Na Krępie również jest potrzeba
wymany placu zabaw. Przy Orliku będzie zestaw gimnastyczny dla młodzieży i
dorosłych

Trwają przetargi:
1. Konkurs szukamy architeków na rozbudowę przedszkola przy szkole w

Ogrodzieńcu. Program z udziałem środków unijnych szukamy na realizacje
tego zadania. W tym roku chcemy dokumentacje w przyszłym prace
budowlane

2. Przetarg na odbior i zagospodarowanie odpadów komunalnych9 koniec
czerwca powinna być wybrana firma, gdy będziemy znac kwoty po otwarciu
ofert zwolana zostanie sesja nadzwyczajna aby stawki świadczonych usług
dostosować do kosztow firmy która przetarg wygra.

Ad.14
Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Przewodniczący Rady odczytał pismo Ministra Cyfryzacji i Administracji w sprawie
zakończenia procedury nadania urzędowej nazwy miejscowości Giebło Kolonia

Ad.15
Zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.50

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:




